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1.  Underskrift af referat fra sidste møde 

 

 Der har ikke været bemærkninger til referatet, der blev udsendt til elektronisk underskrift. 

Alle har underskrevet referatet og det er derfor godkendt. 

 Lars Schmidt har meldt afbud til dagens møde. 

 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

 Formanden fortalte, at vi mandag d. 18.  september 2023 har et sidste arrangement med 

adoptivklassen fra Hældagerskolen. Det har været en meget positiv oplevelse for både 

klassen og Vejle Spildevand. 

 

 

 

 

 

Drift 
 
3. Økonomi: Status for 2023 

 

Morten Kristensen fremhævede, at udskydelsen af grundkøb til 2024 skal reguleres med 

mio. kr. 14.474 da der allerede er afholdt mio. kr. 0,526 til adgangsvej i 2023. Dette vil blive 

rettet til næste bestyrelsesmøde. 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

4.   Personale 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 
 

5.  Status for anlægsprojekter 2023 

 

 Orienteringen taget til efterretning. 
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Strategi 
 
6.   Orientering om sagsanlæg fra Milton Huse 

  

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 
 

7. Etape 2 for klimaprojekt Østbyen 

 

 Orienteringen taget til efterretning. 

 
 
 

8. Beklædning af lagertanke (Projekt Bedre Badevand)  

 

 Det blev besluttet, at der laves en beklædning med træ. 

 
 
 

9. Ny ejerstrategi  

 

 Det blev anbefalet, at der også laves en fokusgruppe med eksterne samarbejdspartnere 

som supplement til samtalegrupperne. 

 

 Orienteringen taget til efterretning. 
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Øvrige punkter 
 
 
 

 

10. Eventuelt 

 

Direktøren oplyste, at revisionen af Vandsektorloven er udskudt og at købet af et areal ved 

Mågevej forventes at være på plads i 2024. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet hævet kl. 9.15 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Svend Erik Nielsen Morten Skovlund 
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Lars Schmidt Søren Peschardt  
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____________________________ ______________________________ 

Mads Jansen Henrik Knudsen 
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Ole Dregaard Morten Smith  
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Morten Kristensen  

  


